
ZÁPIS Z MIMO ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
 ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY  

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 20. 3. 2017 

 
Přítomní členové (bez titulů): 
F. Dolák, D. Nováková, A. Polanová, K. Albert, V. Kučera, A. Kajanová, R. Švestková, P. 
Zimmelová, Z. Fürst, M. Hrušková 

 

Omluvení členové (bez titulů): 
S. Bártlová, L. Buiová 
 
Neomluvení členové (bez titulů): 
E. Fintová 
 
Hosté (bez titulů): 
V. Tóthová (děkanka), I. Chloubová (proděkanka), J. Bednář (tajemník), M. Šíp (proděkan) 
 
Předseda zahájil zasedání Akademického senátu ZSF JU a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný. Vyhotovením zápisu byl pověřen F. Dolák.  
 
Hlasování o zapisovateli:  
PRO 10, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 
 
Skrutátoři:  
R. Švestková 
V. Kučera 
 
Hlasování o skrutátorech:  
PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELI SE 2  
 
Program:  

1. Návrh dílčí volební komise pro organizaci voleb do Akademického senátu JU pro 
období 2017-2019 

2. Návrh člena do hlavní volební komise pro organizaci voleb do Akademického 
senátu JU pro období 2017-2019 

3. Různé 
 
Hlasování o programu:  
PRO 10, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 
 
Program byl schválen v předložené podobě. 
 

1. Návrh dílčí volební komise pro organizaci voleb do Akademického senátu JU pro 
období 2017-2019 

 
Děkanka Tóthová uvedla Návrh volební komise pro organizaci voleb do Akademického senátu 
JU pro období 2017-2019  
 
Hlasování o Návrhu volební komise pro organizaci voleb do Akademického senátu JU pro 
období 2017-2019 (tajné hlasování) 



Výsledky hlasování: 

 
Návrh volební komise pro organizaci voleb do Akademického senátu JU pro období 2017-2019 
byl schválen v předložené podobě 
 

2. Návrh člena hlavní volební komise 
Předseda Dolák navrhl do hlavní volební komise Mgr. Ditu Novákovou, Ph.D., ta s členstvím 
souhlasí.  
 
Hlasování o Návrhu člena do hlavní volební komise pro organizaci voleb do Akademického 
senátu JU pro období 2017-2019 (tajné hlasování) 
 
Mgr. Dita Nováková, Ph.D.       PRO 9                PROTI 0                ZDRŽUJI SE 1 
 
Návrh člena do hlavní volební komise pro organizaci voleb do Akademického senátu JU pro 
období 2017-2019 byl schválen v předložené podobě. 
 
 

3. Různé 
 
Děkanka Tóthová informovala senát o Dodatku č. 1 k Opatření děkanky ZSF JU č. 19/2016, 
který se týká neotevřením oborů  
Jako důvody uvedla: nízký počet uchazečů ve zmíněných oborech; vysoký úbytek studentů 
během studia; značný počet externích vyučujících, což se projevuje v publikačních činnosti. 
Uvedla také, že dalším důvodem byla výpověď smlouvy o praxi studentů těchto oborů ze strany 
Krajské hygienická stanice Jihočeského kraje se sídlem v Českých Budějovicích (KHS). Tuto 
smlouvu se, i přes opakovaná jednání s ředitelkou KHS (pozn. doc. Kvetoslavou Kotrbovou), 
nepodařilo obnovit. Fakulta však pro současné studenty zajistila praxi v jiných krajích, avšak 
toto je do budoucna neudržitelné.  
Senátorka Kajanová se dotázala, zda je pí. docentka Kotrbová stále ještě zaměstnancem ZSF 
JU.  
Děkanka Tóthová: ano, je stále naším zaměstnancem.  
Proděkanka Chloubová přítomné ujistila, že sama osobně informovala všechny uchazeče o 
situaci, že fakulta nebude do zmíněných oborů přijímat. Dále přítomné ujistila, že současným 
studentům bude zajištěno plnohodnotné dostudování.   

Předsedkyně volební komise:  
Mgr. Vlastimila Ptáčníková, Ph.D. PRO 10               PROTI 0     ZDRŽUJI SE 0 
Místopředsedkyně volební komise:  
PhDr. Věra Stasková, Ph.D. PRO 9   PROTI 1   ZDRŽUJI SE 0 
Členové:  
Akademičtí pracovníci:  
Mgr. Dagmar Dvořáčková, Ph.D. PRO 9 PROTI 1    ZDRŽUJI SE 0 
Mgr. Renata Havránková, Ph.D. PRO 9                 PROTI 1    ZDRŽUJI SE 0 
MUDr. Karel Benda PRO 9 PROTI 0 ZDRŽUJI SE 1 
Studenti:  
Marie Sedláčková PRO 10 PROTI 0   ZDRŽUJI SE 0 
Monika Dvořáková PRO 10  PROTI 0  ZDRŽUJI SE 0 
Tereza Pragerová PRO 10 PROTI 0 ZDRŽUJI SE 0 
Petra Macounová PRO 10 PROTI 0 ZDRŽUJI SE 0 



Akademický senát ZSF JU bere informace o důvodech Dodatku č. 1 k Opatření děkanky ZSF 
JU č. 19/2016 na vědomí.  
 
Senátorka Hrušková vznesla dotaz týkající se počtu přihlášených uchazečů ke studiu na ZSF 
JU.  
Proděkanka Chloubová odpověděla, že počty nejsou ještě konečné a není tak schopna 
adekvátně odpovědět.   
 
 
Předseda senátu poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF JU a zasedání ukončil. 
 
Příští zasedání je plánováno na 27. 3. 2017 
 
V Českých Budějovicích dne 20. 3. 2017 
 

Zapsal: František Dolák 


